

**SYARAT KEMASUKAN BAGI PROGRAM PESISIR
SARJANA MUDA SENI HALUS (KEPUJIAN) (GRAFIK KOMUNIKASI) USM-KOLEJ EQUATOR
SIDANG AKADEMIK 2021/2022**

(i) Program Pengajian (ii) Kod (iii) Tempoh Pengajian	Kelayakan Minimum STPM	Kelayakan Minimum Matrikulasi KPM / Asasi UM / Asasi UiTM	Kelayakan Minimum Diploma / Setaraf – A-Level, IB, AUSMAT, SAM dan lain-lain
PUSAT PENGAJIAN SENI			
<p>Sarjana Muda Seni Halus (Kepujian) (Grafik Komunikasi)</p> <p>8 Semester</p>	<p style="text-align: center;">Memenuhi Syarat Am Universiti serta KEPERLUAN KHAS PROGRAM</p> <p>i. Lulus Peperiksaan Sijil Tinggi Persekolahan Malaysia (STPM) dengan mendapat sekurang-kurangnya PNGK 2.00</p> <p style="text-align: center;">DAN</p> <p>ii. Mendapat sekurang-kurangnya Gred C (NGMP 2.00) dalam mana-mana dua (2) mata pelajaran.</p> <p style="text-align: center;">DAN</p> <p>iii. Cemerlang dalam penilaian temu duga dan uji bakat / kemahiran.</p> <p>Nota :</p> <ul style="list-style-type: none"> • Calon tidak mempunyai ketidakupayaan penglihatan (buta warna) • Calon tidak mempunyai ketidakupayaan fizikal yang menyukarkan kerja-kerja amali 	<p style="text-align: center;">Memenuhi Syarat Am Universiti serta KEPERLUAN KHAS PROGRAM</p> <p>i. Lulus Matrikulasi KPM / Asasi UM / Asasi UiTM dengan mendapat sekurang-kurangnya PNGK 2.00</p> <p style="text-align: center;">DAN</p> <p>ii. Mendapat sekurang-kurangnya Gred C (2.00) dalam mana-mana dua (2) mata pelajaran.</p> <p style="text-align: center;">ATAU</p> <p>ii. Mendapat sekurang-kurangnya Gred C (2.00) dalam semua mata pelajaran pada peringkat Asasi TESL UiTM.</p> <p style="text-align: center;">ATAU</p> <p>ii. Mendapat sekurang-kurangnya Gred C (2.00) dalam semua mata pelajaran pada peringkat Asasi Undang-undang UiTM.</p> <p style="text-align: center;">DAN</p> <p>iii. Cemerlang dalam penilaian temu duga dan uji bakat / kemahiran.</p> <p>Nota :</p> <ul style="list-style-type: none"> • Calon tidak mempunyai ketidakupayaan penglihatan (buta warna) • Calon tidak mempunyai ketidakupayaan fizikal yang menyukarkan kerja-kerja amali 	<p style="text-align: center;">Memenuhi Syarat Am Universiti serta KEPERLUAN KHAS PROGRAM</p> <p>Memiliki Diploma dalam bidang yang berkaitan dengan mendapat sekurang-kurangnya PNGK 2.00</p> <p style="text-align: center;">ATAU</p> <p>Lulus A-Level dengan memperolehi minimum skor 9 dan mendapat sekurang-kurangnya Gred C dalam mana-mana dua (2) mata pelajaran.</p> <p style="text-align: center;">ATAU</p> <p>Lulus <i>International Baccalaureate</i> (IB) dengan memperolehi minimum skor 26 dan mendapat sekurang-kurangnya skor 4 bagi mana-mana dua (2) mata pelajaran di peringkat <i>High Level</i> (HL) dan satu (1) mata pelajaran di peringkat <i>Standard Level</i> (SL).</p> <p style="text-align: center;">ATAU</p> <p>Lulus <i>AUSMAT/SAM</i> dengan memperolehi minimum agregat 68 dan mendapat sekurang-kurangnya Gred C dalam mana-mana dua (2) mata pelajaran.</p> <p style="text-align: center;">ATAU</p> <p>Sijil Seni Kreatif (Seni Halus / Seni Lukis / Seni Lakon dengan tahap baik / kepujian dari USM).</p> <p style="text-align: center;">ATAU</p> <p>Mempunyai lain-lain kelayakan dan pengalaman yang sesuai dengan bidang Seni Lukis (Aktiviti Pameran Visual, Rekabentuk Grafik, Pelukis Komersial, Illustrator, Pelukis Penuh Masa, Pereka Set / Rekabentuk Dalaman, Pelukis Kraftangan) atau Setaraf.</p> <p style="text-align: center;">ATAU</p>

			<p>Mempunyai lain-lain kelayakan dan pengalaman yang sesuai di bidang Seni Teater atau persembahan yang baik (Penerbitan TV / Filem / Video / Pengurusan Pentas, Pelakon Penuh Masa, Studio Penerbitan [Production House]), Pengarahan, Bidang Tarian atau setara.</p> <p style="text-align: center;">ATAU</p> <p>Calon Pegawai Perkhidmatan Pendidikan</p> <p>Mempunyai Sijil Perguruan Asas dalam bidang Pendidikan Seni dan Sijil Perguruan Khas dalam bidang Pendidikan Seni daripada Maktab Perguruan Ilmu Khas (MPIK) atau mempunyai Diploma Perguruan Khas (KDPK) dalam bidang Seni Halus.</p> <p style="text-align: center;">atau</p> <p>Mempunyai lain-lain kelayakan dan pengalaman yang sesuai di bidang Seni Lukis yang baik (Aktiviti Pameran Visual, Rekabentuk Grafik, Pelukis Komersial, Illustrator, Pelukis Penuh Masa) atau yang setara.</p> <p style="text-align: center;">atau</p> <p>Mempunyai lain-lain kelayakan dan pengalaman yang sesuai di bidang Seni Teater atau persembahan yang baik (Penerbitan TV / Filem / Video / Pengurusan Pentas, Pelakon Penuh Masa, Studio Penerbitan [Production House]) Pengarahan, Bidang Tarian atau setara.</p> <p style="text-align: center;">ATAU</p> <p>Mempunyai kelulusan lain yang diiktiraf setaraf dengannya dan diperakukan oleh Senat Universiti.</p> <p style="text-align: center;">DAN</p> <p>Cemerlang dalam penilaian temu duga dan uji bakat / kemahiran.</p> <p>Nota :</p> <ul style="list-style-type: none"> • Calon tidak mempunyai ketidakupayaan penglihatan (buta warna) • Calon tidak mempunyai ketidakupayaan fizikal yang menyukarkan kerja-kerja amali
--	--	--	--